



Big Leaf Foundation
Helping displaced young people belong and grow

COVID-19 GUIDANCE ARABIC
21 – 12 – 2020

On 19 December, the UK government introduced a new tier in response to the coronavirus pandemic.

Tier 4 comes with increased restrictions.

في 19 كانون الثاني ، قدمت حكومة المملكة المتحدة مستوى جديداً لمجابهة وباء فيروس كورونا. المستوى 4 يأتي مع قيود متزايدة



If you break the rules

The police can take action against you if you meet in larger groups. You can be given a Fixed Penalty Notice of £200 for the first offence, doubling for further offences up to a maximum of £6,400.

If you hold, or are involved in holding, an illegal gathering of over 30 people, the police can issue fines of £10,000.

إذا خالفت التعاليم

يمكن للشرطة اتخاذ إجراءات ضدك إذا التقيت في مجموعات أكبر. يمكن أن يتم إعطاؤك إخطاراً بالغرامة الثابتة بقيمة 200 جنيه إسترليني في المرة الأولى في حال عدم التقيد بالتعاليم، ومضاعفة المخالفات الأخرى بحد أقصى 6400 جنيه إسترليني. إذا كنت تقيم ، أو تشارك في عقد ، تجمع غير قانوني لأكثر من 30 شخصاً، فيمكن للشرطة فرض غرامات قدرها 10000 جنيه إسترليني.

TIER 4 RULES	تعاليم المستوى الرابع
	

<p>Stay at home – only leave for work, college or essential trips.</p>	<p>Essential trips include shopping for food and seeking medical help.</p>
<p>ابق في المنزل - غادر فقط للعمل أو الكلية أو الرحلات الضرورية</p>	<p>تشمل الرحلات الأساسية التسوق لشراء الطعام وطلب المساعدة الطبية</p>
	
<p>Do not visit other people's homes or gardens or invite friends to yours.</p>	<p>You may exercise outside with one person from a different household.</p>
<p>لا تزور منازل الآخرين أو حدائقهم ولا تدعو أصدقاءك</p>	<p>يمكنك ممارسة الرياضة في الخارج مع شخص واحد من منزل مختلف</p>
	
<p>Do not travel unless absolutely necessary.</p> <p>You must not travel into areas in a different tier.</p>	<p>Keep your distance at all times.</p>
<p>-لا تسافر إلا للضرورة القصوى -يجب ألا تسافر إلى مناطق في مستوى مختلف</p>	<p>حافظ على المسافة الخاصة بك في جميع الأوقات</p>



Wash your hands often.

اغسل يديك كثيرا



Wear a mask in public indoor spaces.

ارتدِ قناعاً في الأماكن العامة المغلقة